
GIFFARE

1. Vem har haft störst påverkan på dig för ditt idrottsintresse?
- Felicia Larsson Jakobsson och Emmie Axelsson. De har varit med mig både på fotbollen och innebandyn.

2. Vem tycker du är Sveriges största idrottsprofil genom tiderna?
- Vet inte.

3. Om du fick vara världsstjärna i en sport, vilken hade det varit?
- Det hade i så fall varit innebandy. Både tjejerna och killarna vann VM-guld i år.3 SN
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NELLY STRÖM ASKERÖD
Jag är 14 år gammal och bor med min mamma och hennes pojkvän i  
Båstad. Jag har tre syskon.  Jag är uppväxt i Skövde där min pappa bor. 
På fritiden hänger jag med mina kompisar.

VARJE MÅNAD PRESENTERAR VI EN PERSON SOM REPRESENTERAR ELLER HAR EN STOR BETYDELSE FÖR BÅSTADS GIF. Vi PASSAR OCKSÅ PÅ ATT STÄLLA LITE FRÅGOR. 

Nelly är en av Giffens egna produkter. Hon spelar både 
fotboll och innebandy. I fotboll spelar hon både som 
utespelare men även målvakt när det behövs. I inne-
bandy är hon målvakt. Under innebandy säsongen 
2021/2022 har hon spelat hela 26 matcher.

Du representerar Båstads GIF i både innebandy och 
fotboll. Vilken av de två idrotterna är roligast och 
varför?  
- Jag tycker om båda idrotterna, men om jag måste 

välja en så blir det innebandy. Där är det aldrig något 

dåligt väder och man behöver inte bekymra sig om 

det blåser eller regnar. Det är alltid varmt och skönt. 

Givetvis är det inte lika roligt att gå in en idrottshall 

när det är sol och 20 grader varmt ute. Så båda är 

roliga på sitt sätt. Nu har det också gått väldigt bra för 

vårt lag i innebandyn, så det kan ha spelat en liten roll 

också. 

I innebandy är du målvakt, hur kom det sig att du valde 
målvakts positionen??
- Det var egentligen inte jag som gjorde det valet, 

utan det var mina tränare som frågade vid de första 

träningarna om jag kunde tänka mig det. Den gamla 

målvakten hade slutat och de stod utan någon som vill 

stå alla matcher. Det gick också rätt så bra och mina 

kompisar pushade mig till att fortsätta. Nu tycker jag det 

är jättekul och man får vara med hela matcherna, samt 

ha sin egen utrustning. 

Hur har det gått i fotbollen och i innebandy då? 
- I fotbollen kom vi 2:a i serien förra året, bara någon 

poäng efter Västra Karup. I innebandyn vann vi serien 

i år och vann B-slutspelet i Skånemästerskapen. Det 

var synd att inte det blev något Gothia Cup i innebandy 

i år, för det var meningen att vi skulle spelat där i år. 

Men pga pandemin var de tvungna att ställa in. Vi 

hoppas däremot att det blir av i vinter.

Vilken är ditt bästa idrottsögonblick så här långt i din 
karriär? 
- Det var i Skånemästerskapen i innebandy i år. Vi 

var det yngsta laget som var med och på den första 

dagen förlorade vi tre matcher och spelade lika i en 

match. Vi trodde då det var helt kört. Vi kom till B-slut-

spel. Men på den andra dagen vann vi alla matcher. 

De vi hade förlorat mot den första dagen vann vi nu 

mot och vann sedan finalen mot Munka-Ljungby med 

2-1. Vi var det laget som spelade mest matcher under 

skånemästerskapet. Extra kul att då få vinna och komma 

hem med en stor pokal.

Kul att få lära känna Nelly, en av alla Båstads GIFs 
fantastiska ungdomar!  Vi tackar såklart Nelly för 
hennes tid och önskar henne lycka till i sommar med 
fotbollen och till hösten när innebandysäsongen drar 
igång igen!

VI STÄLLER TRE SNABBA FRÅGOR OCH FÅR TRE SNABBA SVAR!
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